

第十九届中国国际己内酰胺与尼龙论坛 疫情防控现场须知

第十九届中国国际己内酰胺与尼龙论坛将在上海大华虹桥假日酒店举行。

根据国家和上海市关于新冠肺炎疫情防控的工作部署和要求，本届会议将严格落实各项防疫举措，所有工作人员均符合身体健康要求。现对各参会人员做如下提醒：

1. 严格遵守上海大华虹桥假日酒店对于进出、入住人员的要求，请见“附件”
2. 所有参会人员必须签署《第十九届中国国际己内酰胺与尼龙论坛参会安全防疫承诺书》
3. 参会人员会前本人或其密切接触人员中有中、高风险地区旅居史、接触史或者体温 $>37.3^{\circ}\text{C}$ 的，请及时做好相关就医和防护工作。落实好居家隔离或集体隔离 14+7 天，并持有会前 24 小时正规部门出具的核酸检测报告（检测报告需为阴性）参会当天方可入内。
4. 强化活动入口管理,认真查验进场人员证件，确保“人证相符”，全面落实现场测温，两码查验和规范佩戴口罩等措施。
5. 会议期间，请各自做好个人防护，同时做到在会场及各种场所确保一定的社交安全距离。
6. 会议期间，如有发热，体温 $>37.3^{\circ}\text{C}$ 等身体不适，请立即做好自我隔离并及时就医。并及时通知会务组。

感谢各参会人员的理解和支持！

恒天览秀网络科技有限公司
2022 年 2 月 24 日

上海大华假日酒店关于疫情防控期间，进出及入住酒店的相关政策通知！

Notice of Holiday Inn Shanghai Hongqiao on the relevant policies of entering and staying at the hotel during the epidemic prevention and control period!

尊敬的客人：

Dear Guests:

应疫情防控工作相关要求，近期进出及入住的客人必须为持有符合当地政策的个人绿色健康码和绿色不带*号的行程码。

According to the relevant requirements of epidemic prevention and control work, the recent entering or staying guests must have personal health QR code (Green Code) and travel code without an asterisk (*) in line with local policies.

要是个人健康码及行程码出现以下情况，酒店会有如下要求：

If the following situations occur to the personal health QR code and travel code, the hotel will take corresponding measures as follows:

1. 若其健康码显示为黄色或者红色，则拒绝其进出和入住酒店

If the personal health code turns yellow or red, the guest will be rejected by the hotel.

2. 个人健康码为绿码，行程码为绿码但带有*号，进出和入住酒店时需要提供 24h 阴性核酸检测报告，不能出具 24h 阴性核酸检测报告，酒店将拒绝其进入。

If the personal health code is green, and the travel code is green but with an asterisk (*), 24-hour negative nucleic acid test report is a must when the guest wants to enter and check in at the hotel, The hotel has the right to reject the guest without 24-hour negative nucleic acid test report.

3. 疫情原因酒店管控比较严格，相关接待政策会因疫情防控情况而做相对调整，请您务必在入住前 1-2 天电话酒店咨询，以免影响您的入住，接待政策需以酒店当天告知为准！（途经或来自中高风险地区及所在辖区的游客，请务必出行前联系酒店确认最新入住政策）！

The hotel has strict control measures due to the epidemic situation. The relevant reception policies will be adjusted due to the situation of epidemic prevention and control. Please be sure to call the hotel 1 to 2 days prior to your checking-in, so as not to affect your checking-in. The actual reception policy depends on the notice issued by the hotel on the same day! (Travelers coming from or passing through areas at medium & high risk of epidemic in China must contact the hotel to confirm the latest check-in policy before traveling)!

4. 外籍人士进出及入住酒店必需提供 24h 阴性核酸报告和入境满 14+7 的相关证明文件，否则酒店将拒绝其进出和入住酒店

Foreigners entering or checking in at the hotel must provide 24-hour negative nucleic acid report as well as the relevant supporting documents about their implementing "14+7" entry quarantine, otherwise the hotel will refuse their entry and stay at the hotel.

以上信息烦请知晓，感谢您的理解与配合！

Please note the above information, and thank you for your understanding and cooperation!

上海大华虹桥假日酒店 Holiday Inn Shanghai Hongqiao